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Interpelujący radny: Anna Rożek 

dot. rozważenia raz jeszcze możliwości zainstalowania bankomatu na terenie Ratusza. 

Radna zwróciła uwagę, że wnioskujący o to w ubiegłym roku radny Paweł Szewczyk otrzymał 

odpowiedź, że trwają rozmowy w tej sprawie. Zapytała, czy są już jakieś ustalenia? 
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